

# CERTIFICATE



特此授予：

欧品电子（昆山）有限公司

统一社会信用代码：913205837140414109

中国江苏省昆山开发区昆嘉路477号

职业健康安全管理体系符合

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

认证范围

连接器的生产相关职业健康安全管理活动

证书编号：DZ/CN/S2108059S

证书签发日期：2021年09月17日 证书有效日期：2024年09月13日

每次监督审核时间与上次现场审核时间间隔不得超过12个月，且必须取得DZCC签发的监督审核通过证明以确保证书有效性。



ACCREDITED  
Management Systems  
Certification Body  
ACC NO. MSCB -235



批准：



广州大中认证有限公司

中国广东省广州市南沙区海通一街2号南沙滨海花园七期1-1栋商业办公楼2311房  
电话 / 0086-20-81567873

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)) 及  
[www.irqs-china.com](http://www.irqs-china.com) 上查询

# CERTIFICATE



The Governing Board of

## Oupiin Electronic (Kunshan) Co., Ltd.

Organization Credit Code: 913205837140414109

No.477, Kunjia Road, Kunshan Development Zone, Kunshan City, Jiangsu Province, P.R. China

Has been assessed and found to be in accordance with the requirements of standard detailed below

**GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018**

Scope

**The Manufacture of Connectors and Management of Related Occupational Health and Safety Aspects.**

Certificate No.: DZ/CN/S2108059S

Certificate Issue Date: 2021-09-17

Registration Expiration Date: 2024-09-13

The time interval between each surveillance audit and the last on-site audit shall not exceed 12 months, and the organization must obtain "surveillance audit approval notification" issued by DZCC to ensure the validity of the certificate.



ACCREDITED  
Management Systems  
Certification Body  
ACC NO. MSCB - 235



Authorized by :

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Shengyuduan', is written over a white background.



Dazhong (Guangzhou) Certification Co., Ltd.

Room 2311, Building 1-1 Commercial Office Building, Phase 7, Nansha Binhai Garden, No. 2, Haitong 1st. Street, Nansha District, Guangzhou City, Guangdong Province, P.R.China

TEL / 0086-20-81567873

Check the validity of this certificate on the official website of Certification and Accreditation Administration of People's Republic of China ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)) or [www.irqs-china.com](http://www.irqs-china.com).